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Protokoll Bromma pensionärsråd  

onsdag den 17 april 2024 

 

Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns med ett tillägg från rådet avseende övrig 

fråga om upphandling.  

 

Genomgång av närvaro 

Närvaro gicks igenom.  

 

Justering av protokoll 

Karin Lund och Kerstin Sandelius utses att justera protokollet. 

 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

Tillgänglighetsfrågor 

Förvaltningen ger svar på frågor som framkommit vid tidigare råd.  

Det omfattar bland annat vad som händer med äldre fällda träd, 

upprustning av Höglandstorget, önskemål om upprustning av 

Tranebergsplan som ligger på mark som trafikkontoret ansvarar för 

samt vilka kriterier som förvaltningen har för att bestämma vilka 

platser som ska rustas upp. Förvaltningen ger även information om 

att det ska göras en tillsyn av Minnebergsparken utifrån de 

synpunkter som rådet spelat in.  

 

Vidare ges information om hur medborgarbudgeten sätts och 

utvärderas till kommande år.  

 

Förvaltningen informerar om pågående samt kommande projekt:  

 

 Ålstensparken: arbetet påbörjas nästkommande vecka  

 Tunnlandsparken: en paviljong ska anläggas  

 Judarn: Belysningsåtgärder har genomförts vid 

hundrastgården 

 

Rådet ger inspel på att det finns parkbänkar som inte används i 

Minneberg samt att de finner att ”Tyck till” appen fungerar väl.  

 

Stadsdelsnämndens sammanträde 25 april 2024 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 

synpunkter kring följande: 

 

Ärende 6: Nytt medborgarförslag gällande flytt av planerat vård- 

och omsorgsboende  

BRO 2024/200 

Rådet tillstyrker förslaget och vill framföra att de finner att boendets 

utformning samt placering inte planerats utifrån ett äldrevänligt 

perspektiv på något plan.  
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Ärende 8: Nytt medborgarförslag- Behåll Gula villan i Mariehäll 

BRO 2024/202 

Rådet tillstyrker förslaget och finner det är angeläget att äldre 

byggnader finns kvar inom stadsdelsområdet, då stadsdelen är i en 

expansiv fas med hög nivå av nybyggnation. Rådet vill särskilt 

betona att det är av vikt för stadsdelens äldre befolkning.  

 

Ärende 11: Underlag för budget 2025 med inriktning 2026 och 

2027 

BRO 2024/188 

Rådet tillstyrker att bland annat pensionärsrådet ska ges möjlighet 

att komma in i en tidigare process i frågor avseende stadsmiljön.  

 

Rådet har kompletterande frågor till ärendet gällande varför 

undersköterskor som genomfört utbildning inte kan tillgodogöra sin 

kompetens i verksamheten. Förvaltningen besvarar frågan och 

beskriver att det bland annat beror på utbildningarnas kvalitet samt 

att det kan finnas vissa språkförbistringar.  

Rådet ställer även frågan hur förvaltningen kan anta att 

förebyggande verksamhet kan minska ohälsan bland stadsdelens 

äldre. Förvaltningen besvarar att det grundar sig på både beprövad 

erfarenhet och sannolikhetsbedömningar, men att det finns stort 

behov av fortsatt kunskaps- och utvärderingsstöd i frågan. 

 

I samband med ärendet tar rådet upp sin övriga fråga avseende avtal 

för inköp och de ser att det finns fördelar med att verksamheterna 

ska få möjligheten att gå utanför ramavtalen i vissa fall.  

Förvaltningen besvarar frågan och beskriver processen gällande 

upphandling och avtal samt fördelarna med att göra gemensamma 

upphandlingar samt dra nytta av kompetensen.  

Förvaltningen tar med synpunkterna som rådet fört fram i 

kommande upphandlingar.  

 

Ärende 18: Remissvar- Motion om informationskampanj för att 

motverka bedrägerier riktade mot äldre 

BRO 2024/175 

Rådet konstaterar att förvaltningen genomför flera insatser i frågan. 

Rådet ställer frågan hur förvaltningen ser effekt av de insatser som 

görs. Förvaltningen besvarar frågan.  

 

Ärende 19: Parkförsörjningsplanen 2024-2028 

BRO 2024/130  

Rådet framför att de finner att förvaltningen arbetar väl med 

parkytor och grönytor i stadsdelen. De vill dock framföra att det 

finns behov av blommor och planteringar. 
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Ärende 28: Boendeplanen för äldre 2025 med utblick mot 2050 

region västerort  

BRO 2024/204 

Rådet framför att de önskar att det finns definitioner avseende de 

olika boendeformerna i boendeplanen. Rådet framför även att 

namnet ”Boendeplan” ger en felaktig bild av innehållet.  

Rådet framför även önskemål att vara delaktiga i processen av 

framtagandet av planen.  

 

Förvaltningens rapport   

Information har getts under föregående punkter. 

 

Rådets rapporter 

Rådet informerar om att SPF haft ett seminarium avseende att 

planera för sitt framtida boende. De hade bjudit in en gäst som 

tidigare arbetat på Boverket.  

 

Skrivelser 

Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

Inget att notera.  

Övriga frågor 

En ledamot i rådet har avsagt sig sin plats.  

Rådet har getts möjligheten att finna en ersättare. 

 

Nästa sammanträde 

Onsdag 22 maj 14.30 

 

 

 


